
 

Sammanfattning av styrelsemöte nr 13, 20 februari 2024 
 

Närvarande: Ingemar Tapper (ordförande), Jenny Mandal, Kristina Johansson, Ida Nemeth, 
Cathrine Sandberg, Gunilla Lindgren, Johan Andersson, Sabina Anderberg, Anna Ryberg 
 

Inkomna motioner till Riksmötet 2024 
Tre motioner har inkommit till Riksmötet. Två av dem fokuserar på medlemsavgiften 
(Gerstorp och Katla Kulltorp), en fokuserar på användande av tävlingssystem (Västsvenska 
Hallands Distriktet). Styrelsen diskuterade motionerna och beslutade vem som ska förbereda 
respektive motionssvar. 
 
Verksamhetsplan och budget 2024 
Verksamhetsplan – årets verksamhetsplan kommer att vara på en aggregerad nivå där de 
olika sektionernas verksamhet belyses mer övergripande och slås samman. 
 
Budget för 2024 presenterades och diskuterades i detalj. 
 
Lag-SM Ungdomssektionen håller på att skriva avtal med Gerstorps Ryttarförening kring att 
genomföra årets Lag-SM på Stenholmen. Ida med stöd av Elin Stockberg förhandlar med 
Gerstorp och tar fram en budget för arrangemanget till nästa styrelsemöte. 
 
Hästvälfärdsprojektet 
Sabina leder en projektgrupp med fokus hästvälfärd. Övriga sektioner inkluderas i detta 
arbete och säkerställer att aktiviteter synkas i en gemensam plan. 
 
  
/Anna Ryberg 2024-02-25 


